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Abstract (en)
[origin: WO9005142A1] Polypeptides including the sequence PDTRP and immunological analogues correspond with an important epitope of the
human polymorphic epithelial mucin abnormally expressed in breast cancers and are useful in immunisation and for generating antibodies for
diagnosis and therapy. Nucleic acid fragments encoding PDTRP or an immunlogical analogue are useful in probing for diagnosis and producing the
polypeptides.

Abstract (fr)
Des polypeptides comprenant la séquence PDTRP et des analogues immunologiques correspondent a un épitope important de la mucine
épithéliale polymorphe humaine anormalement exprimée dans des cancers du sein, et sont utiles dans I'immunisation et pour la production
d'anticorps destinés au diagnostic et a la thérapie. Des fragments d'acide nucléique codant PDTRP ou un analogue immunologique sont utiles pour
les sondages a des fins de diagnostic et pour produire les polypeptides.
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